
亞洲大學住宿學生退宿申請單 
Asia University Dormitory Move-out Application Form 

Version 202409 版 

編號： 

基本資料 Basic information 

學 號 

Student ID 
 

姓 名 

Name 
 

寢室床位 

Room & Bed no. 
 

性 別 

Gender 
 

申請日期 

Application date 

年            月          日 預定搬離日期 

Move out date 

年            月         日 

(Y) (M) (D) (Y)    (M) (D) 

退宿原因 

Move-out reason 

□畢業、結業(檢附畢業證書影本) Graduate (attach with a copy of Diploma) or Complete exchange program. 

□休、退、轉學(檢附休退轉申請書) Suspension, Drop out, Transfer of school. (attach with a Application Form.) 

□校外實習(檢附實習合約書影本) Off-Campus Internship. (attach with a copy of Internship Agreement.) 

□國內外交換(檢附交換證明) Outbound or Off-Campus Exchange. (attach with a Proof of Exchange.) 

□其他個人原因 Personal reason：                  

注意事項 Notice 

□我已與家長溝通，家長同意退宿並了解住宿費與保證金相關事宜。 

□檢對相關証明（如家長同意書、相關証明資料）Attached Doc. (Other proofs.) 

□境外生須取得輔導單位簽章：國際學院(外籍生)、兩岸教育交流中心(陸生)、生輔組(僑生) 

Overseas students need the Contact Office stamp. 

(International College, Office of Cross-Strait Education, Student Assistance Section.) 

簽章(押日期) Signature and date： 

 

退宿流程(以下由宿服組填寫) Check-out procedure (written by staff) 

宿服組 Housing Services Section 

扣除住宿費 Dormitory Fee deducted：     -    學年期 Semester  □全額 full □2/3 □1/3 □否 No 

□畢業、休退轉學、實習、國內外交換已檢附相關證明。 

□輔導單位已核章，學生了解扣款狀況。 

□                                   

 服務人員簽章(押日期)： 

宿舍櫃檯 Dormitory counter 宿服組 Housing Services Section 宿服組長 Section Leader 

歸還寢室鑰匙 Return dorm key： □是 Yes □否 No 扣除保證金 Deposit deducted： 

□是 Yes □否 No 

 

 

 

行政人員簽章 

(押日期)： 

 

設施設備正常 Equipment integrity： □是 Yes □否 No 

寢室清潔 Bedroom Cleaning： □是 Yes □否 No 

搬出時間 Moving out date & time： 

    月(M)    日(D)    時(Hr)    分(Min) 

服務人員簽章： 

□F07；□F14；□門禁 Access 

□F11；□F16；□             

簽章(押日期)： 

備註：亞洲大學基於宿舍管理之目的，須蒐集您(住宿生)與您家長的姓名、聯繫電話等個人資料，及自學校資訊系統取得您的照片等個人資料，以在您居

住本校住宿期間及台灣地區內，作為本校宿舍管理之用。您得以下列聯絡方式行使請求查閱、補充、更正；請求提供複製本；請求停止蒐集、處

理、利用；請求刪除個人資料等權利，請使用「亞大學生信箱」來信本校書院與住宿服務組(dss@asia.edu.tw)。 

Note：For the purpose of dormitory management, Asia University needs to collect your (resident) and your parents' personal information, such as names, contact 

numbers, etc., and obtain your photos and other personal information from the school's information system, for the purpose of dormitory management during 

your stay in the university and within Taiwan. You have the right to request to access, supplement, correct, request a copy, request to stop collecting, processing, 

or using, and request to delete personal information. Please contact the residential colleges and housing services section(dss@asia.edu.tw) with Asia 

University student mailbox. 


